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  - Ogrev smo nabavili još u junu mesecu. Uzeli smo i drva i ugalj. Otplaćujemo sve na rate, pa 
je podnošljivo. Drva smo uzeli nešto manje, dva metra, a uglja 10 tona, i iskreno se nadam da
će nam  to biti dovoljno, pošto sam čula sam da najavljuju zimu hladniju od predhodne, posebno
u februaru.  
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